
Bestyrelsesmøde den 28. oktober 2024 

 

Deltagere: Sanne, Lisbeth, Rasmus Sam og Hacer  

Afbud: Nemat, Helle og Omar 

Udeblivelse uden afbud:  

Referent: Hacer 

Dagsorden:  

1. Nyt fra varmemester 

Der er stadig Legionella bakterier i varmvandssystemet. Der arbejdes på det. 

 

Vi har efter gennemgang af haver. Nogle af haveejerne har fået påmindelse for 

vedligeholdelse af deres haver. 

 

Der kommer snart en ny pullert. Indtil da forventer bestyrelsen ingen unødvendig kørsel og 

parkering i gården, og håber at beboerne vil overholde dette.    

 

2. Aktiviteter:  

Der arrangeres julebanko kun for beboerne i afdelingen, mandag den 2. december 2024. 

 

3. Evt.  

 

 

4. Næste møde: 

Mandag den 25. november kl. 17:15. 

 

5. Referat godkendt   


